

Ferris Elementary Parent Advisory Council (PAC)
6th Annual Ferris Spring Carnival
May 30th, 2:50-5:00pm

Dear Ferris families,

Our annual Spring Carnival is fast approaching! Carnival date is May 30th, so please mark your calendar! We will have yummy food, face painting, balloon art, henna tattooing, many NEW carnival games including Bumper Bubble Soccer, Angry Bird Slingshot, and our annual RAFFLE with valuable prizes from generous donors. Our grand prize this year is a diamond necklace (\$1450 worth)! Other prizes include a gift basket, 1 night in a hotel with breakfast, a \$250 restaurant gift certificate and more!

The Raffle is our largest fundraising event of the year and **we need your help to sell tickets!** Selling tickets is completely optional and up to your discretion. Before we send raffle ticket books home for sale, we need parents and guardians to consent to their child’s participation in Raffle fundraising. Students with permission will receive their requested books of raffle tickets along with a letter of explanation, to take home. **Each ticket is \$2 and a book of raffle tickets are \$20 each.** The tickets sale period will be May 13th through 28th.

If you give your child permission to participate in fundraising for Carnival Raffle ticket sales, please complete the lower portion of this letter and have it returned to your child’s teacher by **Friday, May 10th.**

Also, Spring Carnival Food / Game tickets are now available on Munch a Lunch. Avoid long lines on the day of the event! Pre-order game/food tickets now (Click “Fundraising Open!”) so that your child will be ready to play at 2:50 pm sharp! Please note that pre-order closes on May 28th. Food / Game tickets will be handed over to your child on the day of the event.

Raffle Ticket Sale Consent Due on Friday May 10, 2019

Child’s Name: _____ Division: _____

Yes, I volunteer to sell raffle tickets. We want # _____ books (of 10 tickets) and will return all unsold tickets to the school.

Parent/Guardian’s Name: _____ Parent/Guardian’s Signature: _____

Ferris 小学家委會 (PAC)
第六屆春季嘉年華
5 月 30 日, 週四下午 2:50-5:00

親愛的 Ferris 家庭,

一年一度的春季嘉年華即將到來！今年的嘉年華將於 5 月 30 日舉辦，請在日歷上標註這個重要的日子！屆時除了各種遊戲和美食外，還有面部彩繪、扭氣球和指甲花紋身。這次我們增加了許多新遊戲，包括泡泡足球、憤怒的小鳥彈弓等等。今年的至尊大獎是一條價值\$1,450 的鑽石項鍊！其它大獎包括含早餐的豪華酒店住宿一晚、\$250 的餐廳現金卡、各種檔次的禮品籃……感謝慷慨捐贈這些獎品的企業及個人！

銷售抽獎券是 PAC 每年最大的籌款項目，**我們需要您的支持**！這項活動完全是自願的。在收到家長或監護人的同意書（允許孩子銷售抽獎券）後，獲得許可的學生將收到他們預訂數量的抽獎券以及一封說明信。**每張抽獎券的售價是\$2，一本(10張)為\$20。**抽獎券的銷售日期為 5 月 13 日至 28 日。

如果您允許您的孩子參加嘉年華抽獎券銷售的籌款活動，請填寫本信函的下半部分，並在**5 月 10 日星期五之前**將其遞交給您孩子的老師。

此外，春季嘉年華的遊戲/美食票現已可以在 Munch a Lunch 上購買。為了避免活動當天排長隊，建議您盡快預訂（點擊“Fundraising Open！”），這樣您的孩子在活動一開始就能享受遊戲和美食的樂趣！請注意，預訂於 5 月 28 日關閉。食物/遊戲票將在活動當天交給您的孩子。

抽獎券銷售同意書截至日 2019 年 5 月 10 日週五

學生的名字: _____ 班級: _____

是的，我自願出售抽獎券。我們想要 # _____ 本（10 張券/本）並將所有未售出的門票歸還給學校。

家長的名字: _____ 家長簽名: _____